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Zápis ze schůze Představenstva eFDrive 

21. 11. 2024 – klubovna eFDrive 

Zápis provedl Milan Kolář. 

Začátek zasedání: 20:29 

Schůzi vede Karolína Honkeová, Martin Štekl. 

Přítomni z Představenstva: 

Martin Štekl („Marťas“), Michal Trs („Míša“), Eliška Kadlčková („Eliška“), 
Milan Kolář („Milan“), Tomáš Seidl („Tomáš“). 

Hosté: 

Karolína Honkeová („Kája“), Patrik Heczko („Patrik“), Barbora Goláňová („Barča“), 
Bedřich Budinský („Béďa“), Ondřej Reitinger („Rajťák“), Ondřej Rychtera („Hrášek“), 
Ivan Liška („Ivan“), David Thuma („David“), Ondřej Pečta („Ondra“), 
Adam Hlubuček („Adam“), Jan Vacek („Honza“), Tadeáš Drozd („Tadeáš“). 

1) Schválení programu schůze 

Program schůze 

1) Schválení programu schůze 
2) Informování o působení Starého Představenstva 
3) Volba předsedy 
4) Volba místopředsedy 
5) Schválení zápisů z minulých schůzí 
6) Jmenování delegáta do Parlamentu SU 
7) Rozdělení rolí v Novém Představenstvu 
8) Vánoční mejdlo 
9) Info ke zkouškovému období (v rámci projektu PPP) 
10) UZEL 2025 
11) Různé 

Kája: (vítá všechny na schůzi a čte program) 

Hlasování č. 1 

Představenstvo eFDrive schvaluje program schůze. 

OHP: 5, 5:0:0 – Hlasování bylo přijato. 

https://efd.su.cvut.cz/
mailto:klubefdrive@su.cvut.cz
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2) Informování o působení Starého Představenstva 

Kája: Čeká nás Filmový večer, Mikulášské hody do konce zimního semestru pro 
celou fakultu. Objednával se nový merch, nevyzvedli si všichni, předat 
Novému Představenstvu. 

Barča: Informuje o odvodech pro SU ČVUT. 27. 11. 2024 se koná schůzka SU 
ohledně půlročních odvodů, bylo by dobré, aby se účastnil člen eFDrive. 

3) Volba předsedy 

Kája: Předsedu volí Nové Představenstvo. Jako expředseda navrhuji Martina 
Štekla, protože za působení Starého Představenstva vykonával pozici 
místopředsedy, byla to výborná spolupráce. 

Martin: Děkuju za navržení. Jak Kája řekla, jsme spolužáci, byl jsem její pravá ruka. 
Přijímám navržení. 

Milan: Také si myslím, že jsou vhodné zkušenosti. 

Usnesení č. 2024-11-1 

Představenstvo eFDrive doporučuje prezidentce Studentské unie ČVUT 
Ing. Markétě Jirmanové jmenovat předsedou klubu eFDrive Bc. Martina Štekla 
(UID 164) na funkční období 21. 11. 2024 až 20. 11. 2025. 

OHP: 5, 4:0:1 – Usnesení bylo přijato. 

Vedení schůze přebírá nově zvolený předseda Martin Štekl. 

Rajťák: Jako nově zvolený předseda bys nám všem měl jako první věc přinést 
piva. 

Marťas: Kdo si dá? (prohlašuje s nasazeným trikem „Pivo vítězí!“) 

Rajťák: (nezřízeně se směje) 

Marťas: Rád bych poděkoval Starému Představenstvu, jsem rád, že se nám klub 
podařilo nastartovat a chodíme sem rádi, že budeme pokračovat, bude 
se vám tady líbit a budu aspoň trochu tak dobrý jako Kája. 

4) Volba místopředsedy 

Marťas: Můžeme pokročit dále. Po plodné diskuzi navrhuji na pozici 
místopředsedy Michala Trse, protože má na dobrou práci v klubu časové 
možnosti. 

Eliška: V době, co Míša byl klubovník, rozkvetl kaktus. To je dobrá známka jeho 
práce. 

David: My tady máme kaktus? 

Rajťák: (nezřízeně se směje) 
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Marťas: Tak ode dneška to je KAKTRS! 

David: Spojuju emoji kaktusu a poop, dávám to do skupiny. 

Rajťák: (nezřízeně se směje) 

Milan: Už jsem si do schránky nachystal frázi „Rajťák se nezřízeně směje“ a 
jenom mačkám CTRL+V, jinak bych se upsal. 

Všichni: (nezřízeně se smějou) 

Marťas: Jsou nějaké námitky? 

Usnesení č. 2024-11-2 

Představenstvo eFDrive jmenuje místopředsedou klubu eFDrive Michala Trse 
(UID 160) na funkční období 21. 11. 2024 až 20. 11. 2025. 

OHP: 5, 4:0:1 – Usnesení bylo přijato. 

David: My za Staré Představenstvo ti chceme pogratulovat a oznámit ti milou 
povinnost, že se stáváš členem UZEL týmu. (předává UZEL mikinu) 

Míša: Děkuju moc. (předvádí „trswalk“) 

5) Schválení zápisů z minulých schůzí 

Martin: Staré Představenstvo, doporučujete vámi předložené zápisy schválit? 

Barča: Ano, určitě, sama jsem je psala. 

Martin: Budeme schvalovat 4 zápisy. Prvně se schvaluje zápis ze schůze 
Představenstva 2. 10. 2023. 

Milan: (promítá zápis) 

Martin: Máte někdo připomínky? 

Hlasování č. 4 

Představenstvo eFDrive schvaluje zápis ze schůze Představenstva 2. 10. 2023. 

OHP: 5, 5:0:0 – Hlasování bylo přijato. 

Milan: Jedeme dál, močálem černým kolem bílých skal. 

Martin: Jako druhý se schvaluje zápis ze schůze Představenstva 21. 11. 2023 mezi 
Starým a Starším Představenstvem. 

Milan: (promítá zápis) 

Martin: Máte někdo připomínky? 

Onřej: Onřej? Jaký Onřej? 

David: Ale máš správně příjmení. 

Onřej: Něco za něco… 
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Barča: Já to opravím. 

Adam: A ještě čárky před a tak. 

Milan: Schvalujeme opravený zápis. 

Hlasování č. 5 

Představenstvo eFDrive schvaluje zápis ze schůze Představenstva 21. 11. 2023. 

OHP: 5, 4:1:0 – Hlasování bylo přijato. 

Martin: Jako třetí se schvaluje zápis ze schůze Představenstva 12. 9. 2024. 

Milan: (promítá zápis, probíhá oprava spousty gramatických a stylistických 
chyb) 

Martin: Máte někdo připomínky? 

Hlasování č. 6 

Představenstvo eFDrive schvaluje zápis ze schůze Představenstva 12. 9. 2024. 

OHP: 5, 5:0:0 – Hlasování bylo přijato. 

Martin: Jako poslední se schvaluje zápis ze Shromáždění klubu 6. 11. 2024. 

Milan: (promítá zápis) 

Rajťák: (má nemístné poznámky na Káju) 

Kája: (směje se) 

21:29 odchází Ivan Liška. 

Martin: Máte někdo nemístné připomínky? 

Hlasování č. 7 

Představenstvo eFDrive schvaluje zápis ze Shromáždění klubu 6. 11. 2024. 

OHP: 5, 5:0:0 – Hlasování bylo přijato. 

6) Jmenování delegáta do Parlamentu SU 

Marťas: Barčo, byla bys v Parlamentu SU ČVUT? 

Barča: Souhlasí s nominací, ráda by byla v Parlamentu do února. Najděte si do 
té doby nějakého kandidáta. 

Marťas: Jmenuji Barboru Goláňovou delegátem do Parlamentu SU ČVUT. Napíšu 
do konference Parlamentu SU ČVUT po jmenování Prezidentem SU 
ČVUT. 
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7) Rozdělení rolí v Novém Představenstvu 

Marťas: Předávám slovo ostatním členům, ať se vyjádří, pro jakou roli se vyslovili. 

Tomáš: Po dlouhé diskuzi jsme se rozhodli, že Eliška si vezme PR a grafiku, 
protože je talentovanější na výtvarné věci. Já si budu přebírat pro Barče 
finance. Milan si řekne sám. 

Milan: Já budu zastávat roli HR, tedy dohlížet na organizaci akcí. Přebírám tuto 
roli po Davidovi. Rád bych po něm zdědil zkušenost, jak odhadnout počet 
bas piv na akci. 

David: David tuto zkušenost rád předá. 

Marťas: Noo, to je vždy: „devět, to bude dobrý.“ 

David: Do zápisu! 

Rajťák: A donesl by mi pivo někdo teď? 

Rajťák: (nezřízeně se směje) 

8) Vánoční mejdlo 

Marťas: Předávám slovo Milanovi. 

Milan: Akce je naplánována na 18. 12. 2024 od 18:00. Je to interní akce pro členy 
klubu eFDrive. Je naplánována šťastná a veselá oslava Vánoc, předávání 
dárečků a zdobení perníčků. 

Marťas: Do kalendáře to rozlišíme jinou barvou jako interní akce. 

Barča: 12. 12. 2024 je ještě Vánoční mejdlo SU ČVUT, jste zváni. 

Kája: „Musí bejt síkrit rizz skibidi Ježíšek.“ 

Milan: Jak se píše „skibidi“? 

9) Info ke zkouškovému období (v rámci projektu PPP) 

Marťas: Předávám slovo Hráškovi. 

Hrášek: (Hrášek vysvětluje problematiku PPP projektu) Bude se diskutovat o tom, 
jak se připravit na zkoušky, jak si rozvrhnout čas, co dělat, když zkoušku 
nesloží. 

Hrášek: jak apelovat na ledě abych tam přišlo víc problém co si tak pamatuji tak 
minulej rok nás tam bylo 5 f drive háku a 5 jich a minulej 5 lidma prostě 
domluvit co je špatně tak minulej rok tím že tím že to bylo tím 

Milan: (přerušuje Hráška) Errr, dopr****, já si to smazal. 

Rajťák: (nezřízeně se směje) 
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Hrášek: Hodnocení semestru, udělal bych to po zkouškovém. 

Hrášek s Rajťákem diskutují o tom, na kdy naplánovat pokec o semestru. Rajťák 
navrhuje setkat se před zkouškovým. Výsledky se předají proděkanovi Ing. Patriku 
Horažďovskému, Ph. D. 

Hrášek chce debatu s druháky a třeťáky o hodnocení specializací. 

David: Do toho bych nahnal jen třeťáky. 

Milan s Hráškem říkají, že tyto akce zlepšují povědomí o klubu mezi studenty i mezi 
vedením FD ČVUT. 

Hrášek zmiňuje důležitost projektu pro vedení školy, již došlo ke změnám. 

Hrášek: Domluvím se s Milanem na předání akce. Podrobnosti se ještě dořeší. 

10) UZEL 2025 

Probíhá diskuze o UZLU 2025. 

Kája: Zeptat se na přípravy o den dříve. Letos jsme měli úplně šílenou jízdu, že 
jo, Eliško. 

22:03 odchází Tadeáš Drozd 

Rajťák (ve 22:22:22): Dvacet dva, dvacet dva, dvacet dva... ****, dobře! To jsem si 
náhodně všim‘. 

11) Různé 

Milan: Kdo zamknul chodbu ke klubovně? 

Eliška: Honza Fiala se ptal v kancelářích okolo, oni to prý nezamykají. Asi to 
budou uklízečky. 

Milan: Kdo zajišťuje doplňování fixů do studovny? 

Kája: To se doplňuje samo. Ale Ťuky se tam chodí učit. 

Rajťák: Nevím, jestli se to tady řešilo, protože jsem celou dobu poslouchal, ale 
doteď byl klubovník tady Kaktrs. Představenstvo by se mělo poradit o 
novém klubovníkovi, který by se měl starat o klubovnu a sklad. Ve skladu 
je „hroznej mrdník“, je třeba to trochu „odmrdníkovat“. A zvažte výměnu 
zámku do skladu, klíče moc nefungují. 

Rajťák: Vznáším námět na organizaci turnaji ve fotbálku, ujali bychom se toho 
s Čučim. 

Marťas: Předseda AS FD ČVUT Ing. Tomáš Doktor, Ph.D. poprosil eFDrive o pomoc 
s přípravou občerstvení na zasedání AS FD ČVUT, které se bude konat 
v nové konferenční místnosti B401. 

Milan: Zjistím podrobnosti. 
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Barča: Já si nemůžu vzpomnět, co jsem chtěla říct. 

Hrášek: K tomu, jak se tady bude otevírat nová místnost na B ve 4. patře, bude se 
ještě otevírat nová přednáškovka na A ve 3. patře a nová místnost s VR. 
Bylo by dobré to odpromovat jako Dopravní sál (zdravíme Kaktrse). 

Míša s Rajťákem diskutují o promu místnosti s VR. 

Kája: Já bych nic nepromovala, dokud se o tom nedozvíme více. Potřebujeme 
podrobnosti. 

Hrášek: Měli bychom se tam jít my podívat a zkusit najít někoho, koho baví VR. 
Pro někoho to může být koníček, mohlo by ho to zajímat. Ne úplně 
propagovat, ale dozvědět se o tom více. 

Marťas: Pokud by to byla forma propagace jen jako přesdílení Stories, to bychom 
mohli. 

Honza: To jsi přeskočil 5 minut Hráškova monologu, měli bychom zkusit 
informovat nadšence. 

Eliška: Až bude vedení chtít, určitě se ozvou, my se zajdeme podívat. Zatím o 
tom víme jen z doslechu. 

V souvislosti s tématem Rajťák zmiňuje nedostatek kapesníčků v klubovně. 

Kája: Neví někdo, co jsou to za nové skříňky ve 4. patře? 

Milan: To bude k elektro laboratoři, aby si studenti mohli odložit tašky a oblečení. 

Marťas: Ještě 30 sekund, to si odpočítáme. 

Všichni: 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1… 

22:50 předseda Martin Štekl ukončil schůzi Představenstva eFDrive za zvuku 
Pražců. 

Těšíme se na Vás na další schůzi Představenstva! 
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